
ZAPISNIK  
sa VII sjednice Skupštine opštine  Bijelo Polje odr žane 19. 03. 2019. godine 

 

           Sjednica je održana 19.03.2019. godine, (utorak) sa početkom u 10 časova, u sali Skupštine 
opštine Bijelo Polje. 
           Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević otvorio je rad VII sjednice Skupštine opštine Bijelo 
Polje. 
           Predsjednik Skupštine je konstatovao da postoji kvorum za rad sjednice Skupštine. 
           Sjednici Skupštine su prisustvovala 33 odbornika. 
           Odbornici koji su najavili odsustvo sa sjednice Skupštine: Adisa Martinović i Saša Lalević. 
           Pored odbornika sjednici su prisustvovali: predsjednik Opštine Petar Smolović, član Savjeta 
za razvoj i zaštitu lokalne samouprave Velimir Rakočević, predstavnik nevladinih organizacija Željko 
Đukić, obrađivači materijala i predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 Odbornik Marko Ljuji ć je zatražio proceduralno reagovanje kako bi obavijestio Skupštinu da 
odbornički klub Demokrata neće učestvovati na Skupštinskom zasijedanju dok traju protesti i 
vaninstitucionalna borba.Takođe,proceduralno je reagovala i odbornica Vesna Pavi ćević i istakla 
da postoji dnevni red koji je usvojen na kolegijumu,te da o njemu treba raspravljati,a o proceduralnoj 
povredi se može govoriti jedino ukoliko je prekršen poslovnik.Proceduralno,odbornik Adnan 
Strikovi ć smatra da je krajnji oblik demokratskog ponašanja u ovom parlamentu da predsjednik 
Skupštine dozvoli jednom odborniku koji planira da napusti Skupštinu da obrazloži taj svoj stav. 
Proceduralnu reakciju je zatražio i odbornik Radosav Nišavi ć koji je izrazio zabrinutost zbog 
paljenja auta dvojici ljekara specijalista i uopšte odnosa prema profesiji ljekara. Odbornik Zoran 
Boškovi ć je istakao da se termin proceduralno mora šire shvatati i da se ne odnosi jedino i iskljičivo 
na povredu poslovnika,kao i da je u ovom trenutku odbornik Marko Ljujić imao pravo da saopšti 
razloge napuštanja sjednice.Predsjednik Skupštine  je naveo da se slaže oko tumačenja 
poslovnika te da je u vezi sa tim i dozvolio odborniku da dobije riječ, ali da terminologija koju je 
iskoristio nije bila primjerena.Odbornik Abaz Kujovi ć smatra da odbornik ima pravo proceduralno 
da reaguje, ali da to reagovanje ne može podrazumijevati politički govor.Sekretarka Skupštine 
Ajsela Pa čariz  je istakla da termin proceduralno ne postoji u Poslovniku o radu Skupštine, pa se s 
tim u vezi ne može tumačiti ni uže ni šire. Predsjdnik Opštine  Petar Smolović smatra da se mora 
poštovati dnevni red koji je dogovoren na kolegijumu i da kada se govori o povredi procedure mora 
se navesti koji je član poslovnika prekršen. 
 
 
            Primjedbe odbornika na  zapisnik sa VI sjednice Skupštine 
 
            Predsjednik Skupštine je istakao da su odbbornici dobili putem e-maila zapisnik, kao i da se 
na web-sajtu nalaze svi tonski snimci sa sjednica Skupštine kako bi odbornici imali punu informaciju 
o svim dešavanjima sa prethodnih sjednica. 
 
 Zapisnik sa VI sjednice Skupšine usvojen je sa  22 glasa „za“ i 2 „uzdržana“.   
 

         Utvđivanje dnevnog reda:  
 

Shodno članu 78 Poslovnika Skupštine opštine Predsjednik Skupštine pitao je da li ima 
predloga o izmjenama i dopunama predloženog dnevnog reda.  
 Odbornik Mehović je zatražio usaglašavanje tački 4 i 5 dnevnog reda, gdje u materijalu piše 
“prijedlog odluke o organizovanju javne ustanove Centar za kulturu”, a u dnevnom redu “Centar za 
djelatnosti kulture”. 
 Predsjednik Skupštine se zahvalio na uočenoj primjedbi i obavijestio da će istu usvojiti, tako 
da će umjesto riječi “Centar za djelatnosti kulture”, u dnevnom redu stajati “Centar za kulturu”.  
         

Nakon ovog predloga za dnevni red, predsjednik Skupštine objavio je: 
  



D N E V N I   R E D 

1. Izvještaj o radu predsjednika Opštine, organa i službi lokalne uprave za 2018. 
godinu; 

2. Izvještaj o realizaciji Programa rada Skupštine za 2018.godinu; 
3. Predlog Odluke o organizovanju Službe Skupštine; 
4. Predlog Odluke o organizovanju JU Centar za kulturu „Vojislav Bulatović-Strunjo“; 
5. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Centar za kulturu „Vojislav 

Bulatović-Strunjo“; 
6. Predlog Odluke o određivanju naselja koja pripadaju području osnovnih škola na 

teritoriji opštine Bijelo Polje; 
7. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za 

zaključivanje Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra; 
8. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za 

zaključivanje Aneksa broj 1 Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra; 
9. Predlog Odluke o donošenju Plana zaštite i spašavanja od zemljotresa za opštinu 

Bijelo Polje; 
10. Predlog Odluke o refinansiranju kreditnih obaveza Opštine Bijelo Polje; 
11. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava raspolaganja na 

građevinskom zemljištu; 
12. Predlog Odluke o davanju saglasnosti za skidanje tereta otuđenja i opterećenja; 
13. Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima Vladi Crne Gore; 
14. Izvještaj o radu i poslovanju DOO “Parking – servis” Bijelo Polje za 2018. godinu, sa 

Programom rada za 2019. godinu; 
15. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove Dnevni centar za djecu sa smetnjama u 

razvoju  “Tisa” za 2018. godinu, sa Programom rada za 2019. godinu; 
16. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove “Ratkovićeve večeri poezije” za 

2018.godinu, sa Programom rada za 2019.godinu; 
17. Izvještaj o radu OO “Crveni krst” Bijelo Polje za 2018.godinu, sa Programom rada za 

2019.godinu. 

Dnevni red je usvojen u cjelini sa 22 glasa „za“.   

         1. Tačka - Izvještaj o radu predsjednika Opštine, organa i službi lokalne uprave za 2018. 
godinu 
 Uvodno obrazloženje o Izvještaju o radu predsjednika Opštine, organa i službi lokalne 
uprave za 2018. godinu dao je predsjednik Opštine Petar Smolović, koji je pojasnio da je podnio 
detaljan izvještaj na 96 strana koji je dostavljen svim odbornicima u elektronskoj formi, a ko je imao 
potrebu dobio je i u pisanoj formi. Donošenjem novog Zakona o lokalnoj samoupravi, stvorena je 
zakonska obaveza da se Statut i drugi opšti akti Opštine usklade sa tim zakonom, te je usvojen novi 
Statut Opštine Bijelo Polje, Poslovnik Skupštine opštine Bijelo Polje, i nova Odluka o organizaciji i 
načinu rada lokalne samouprave, što je uslovilo i donošenje novog Pravilnika o unutrašnjoj 
organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta svih opštinskih organa. Takođe, donošenjem novog 
Zakona o finansiranju lokalne samouprave bitno su se povećali prihodi opštine. Povećanje procenta 
prihoda od poreza na dohodak fizičkih lica koji pripadaju opštinama će značajno doprinijeti 
stabilnosti finansijske situacije u Opštini Bijelo Polje. Nastavljajući princip štednje predviđen 
sanacionim planom iz 2015.godine, princip dobrog domaćinskog odnosa, prema imovini Opštine 
danas je finansijska slika lokalne uprave povoljnija. Na nju je uticala pravičnija raspodjela poreskih 
prihoda, prije svega poreza na zarade, naknada za uređenje građevinskog zemljišta, naknada za 
legalizaciju nelegalno podignutih objekata. Kad su u pitanju javne finansije i poslovanje lokalne 
samouprave intenzivno se radilo na racionalizaciji troškova i optimizaciji broja zaposlenih. Budžet u 
2018.godini ostvaren je 97,44% u odnosu na planirani. Tokom budžetske 2018.godine sve 
budžetske pozicije su realizovane u visokom procentu, dok je  pozicija otplate duga mnogo veća od 
planiranih. Putem sporazumnog raskida radnog odnosa i uz isplatu otpremnina smanjiće se broj 
zaposlenih u organima lokalne uprave i javnim ustanovama čiji je osnivač opština, za šta je 
neophodno sačekati izmjenu i dopunu Zakona o zaradama zaposlenih u javnom sektoru, jer važeći 



zakon to ne propisuje. Značajnim ulaganjem u infrastrukturu u svim oblastima, zdravstvo, školstvo, 
sport, kultura poboljšani su uslovi života svih građana,kao i stvoreni bolji uslovi za razvoj 
poljoprivrede. U oblasti zdravstva u 2018. godini postignuti su zavidni rezultati. Ministarstvo zdravlja 
obezbijedilo je Opštoj bolnici novi multi-slajsni skener,Vlada Japana donirala je opremu za interno 
odjeljenje, pedijatriju i odjeljenje intenzivne njege kao i sanitetsko vozilo sa pratećom opremom. U 
oblasti obrazovanja završeni su ili su u fazi realizacije brojni infrastrukturni projekti. Izabran je 
izvođač radova za izgradnju nove škole „Dušan Korać“,u čijem sastavu je planirana muzička škola. 
U oblasti sporta u saradnji sa fudbalskim savezom završen je glavni projekat rekonstrukcije glavnog 
gradskog stadiona i malih sportova u Bijelom Polju koji će finansirati FIFA i Fudbalski savez. U 
oblasti kulture u toku 2018. Centar za djelatnosti kulture na osnovu dobijene donacije od razvojne 
agencije TIKA nabavila je neophodnu opremu za otvaranje 3D bioskopa. Riječ je o novom sistemu 
linkovanja filmova sa svjetskim distributerima što će omogućiti građanima Bijelog Polja i sjevernog 
regiona Crne Gore da budu u toku sa najsavremenijim filmskim ostvarenjima. Na osnovama Odluke 
o biznis zonama i Vladine uredbe o stimulaciji investicija ponovo je počela proizvodnja mineralne 
vode „Rada“. U toku 2018.godine počeo je sa radom i novi poslovno-trgovinski centar ETC u 
naselju Nikoljac, otvoren je i novi proizvodni pogon u štampariji Merkator, a bjelopoljska kompanija 
„Mesopromet“ je nakon požara koji je gotovo u potpunosti uništio pogone tog preduzeća krajem 
aprila 2018.godine obnovila do sada oko 30% kapaciteta fabrike. Posebna pažnja posvećena je 
jačanju malih i srednjih preduzeća kroz program podsticaja razvoja klasera u Crnoj Gori. Što se tiče 
kapitalnih projekata, realizuju se preko Uprave javnih radova Vlade Crne,i to Đalovića pećina 
višegodišnji projekat ukupne vrijednosti 12.5miliona eura i ski centar na lokalitetu Cmiljače 
višegodišnji projekat vrijednosti 23 miliona eura sa rokom realizacije do 2022.godine. 
Funkcionisanje lokalne samouprave u 2018.godini bilo je usmjereno na obezbjeđivanje zakonitog i 
kvalitetnog vršenja poslova, primjenu savremenih metoda i stalnu kontrolu i odgovornost 
zaposlenih, što je doprinijelo da građani efikasnije i ekonomičnije ostvaruju svoja prava, ali i da 
izvršavaju svoje obaveze. Da bi ispunili očekivanja građana, privrede i svih subjekata koji žele da 
rade i posluju u lokalnoj zajednici neophodno je obezbijediti stručni i efikasni kadar,koji želi da se 
usavršava i da stalno unaprjeđuje svoje znanje. U narednom periodu će se razvijati javno-privatno 
partnerstvo,eliminisati tzv.ćutanje administracije,vršiti dodatne revizorske kontrole, povećati nivo 
bezbijednosti zaposlenih, povećati efikasnost u naplati lokalnih javnih prihoda, unaprjeđivati 
komunikaciju i uslove za rad u mjesnim zajednicama i njihovo sigurnije i redovnije finansiranje, 
povećati nivo energetske efikasnosti u prostorijama lokalne samouprave. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć, proceduralno,  je zamolio da se uz konsultacije unutar kluba 
vladajuće partije odustane od velikog broja diskusija (ukupno 8 prijavljenih odbornika) jer će 
diskutovanje izgubiti svaki smisao, a odbronici opozicije neće imati mogućnost da diskutuju. 

Predsjednik Skupštine je naveo da  da je svakom odborniku u ovom parlamentu jednako 
mjesto te da im se ne može uskratiti to pravo. Ne postoji praksa za oduzimanje riječi bilo kome,  
vrednovanja tih njihovih riječi niti  prejudiciranja da su to nepotrebne rasprave. 

Odbornik Adnan Strikovi ć se složio, i ne smatra da se u tom pravcu nekom oduzima 
riječ i ne da pravo na riječ, već da se unutar kluba, što je praksa svakog demokratskog parlamenta 
napravi plan koliko će diskutanata imati, čak i sa opozicionim odbornicima, kako bi se njihovom 
dobrom voljom, malo relaksirao rad, a ne naravno nikom oduzimala riječ.  

Odbornik Abaz Kujovi ć je naveo da Izvještaj o radu predsjednika Opštine i organa i 
službi lokalne uprave za 2018.godinu predstavlja najkraći izraz velikog i obimnog rada predsjednika 
Opštine i organa i službi lokalne uprave za 2018.godinu. Izvještaj predstavlja potvrdu kontinuiranog 
dugogodišnjeg uspješnog rada lokalne uprave i potvrdu dinamičnog razvoja opštine. Smatra da se 
proces finansijske konsolidacije realizuje u skladu sa utvrđenom dinamikom, ažurirane su sve 
obaveze, uspostvaljena likvidnost, a u prošloj godini isplaćeno čak 14 zarada zaposlenim. Navodi 
da su u prošloj godini realizovani ili su u fazi realizacije više od 40 projekata od kojih su najvažniji, 
Bjelasica, Đalovića pećina, kolektor, gradski trg, most Njegnjevo, i brojni drugi manji projekti, što 
predstavlja potvrdu nastavka razvoja naše Opštine. 

Odbornik Azem Idrizovi ć je istakao da mu je iz Izvještaja o radu predsjednika Opštine i 
organa i službi lokalne uprave posebnu pažnju privukao Izvještaj o radu Sekretarijata za 
preduzetništvo i ekonomski razvoj iz koga se može vidjeti da su se u izvještajnom periodu aktivnosti 
Sekretarijata za preduzetništvo i ekonomski razvoj odvijale u pravcu ispunjavanja ciljeva i poslova 



definisanih programom rada Sekretarijata za 2018.godinu kao i tekućih aktivnosti sekretarijata, te 
da ako se uporedi izvještaj i program rada Sekretarijata za preduzetništvo i ekonosmki razvoj za 
2018.godinu može se izvesti zaključak da je program rada za 2018.godinu realizovan u cjelosti što 
će u narednom periodu povećati konkurentnost i promovisati privredu i prednosti Opštine i na taj 
način doprinijeti bržem razvoju kroz privlačenje novih investicija u privredi. 

Odbornik Alija Durovi ć je naveo da Opština raspolaže sa puno modernih mostova i 
saobraćajnica koji su u stvari rezultat velikih investicija i velikih troškova u prethodnom periodu, a 
koji su moguće na neki način i usporavali rast odnosno razvoj lokalne uprave, ali same te investicije 
su otvorile put novim investicijama i novom razvoju za Opštinu Bijelo Polje. Smatra da će dva 
glavna razvojna projekta, Đalovića pećina i Bjelasica, direktno uticati na poboljšanje kvaliteta života 
građana Bijelog Polja.  

Odbornik Mehovi ć navodi da kada je riječ o nečijem radu najbolji pokazatelji njegove 
uspješnosti jesu krajnji korisnici plodova toga rada. Smatra da je rad predsjednika bio izuzetno 
konstruktivan, korektan i plodonosan, kad je riječ o odnosu i radu na održavanju multietničkog i 
multivjerskog sklada što je od izuzetnog značaja za našu opštinu. Izdvaja zapaženje Bošnjačkog 
naroda ka naporima predsjednika za ulaganje u ruralnim područjima u kojima gravitira taj narod, 
naravno bez zapostavljanja i ostalih područja. Posebno ističe približavanje lokalne uprave samim 
građanima kroz produžavanje radnog vremena šaltera građanskog biroa, kao i uvođenje telefonskih 
linija koje su besplatne i dostupne 24h čime je olakšana komunikacija građana prema službama 
lokalne uprave. 

Odbornik Dževad Omerovi ć je istakao da po njegovom mišljenju za građane Bijelog 
Polja jedan od najznačajnih projekata jeste ponovno otvaranje fabrike mineralne vode RADA. 
Smatra da je to još jedan dokaz dobre privatizacije u koju je do sad uloženo oko 4 miliona eura, a 
koja trenutno zapošljava 20 radnika tj. naših sugrađana. 

Odbornik Jasmin Kijamet je naveo da raduje činjenica da se i pored nagomilanih 
obaveza u pogledu dugovanja uspijeva izdvajati u razvojne projekte, izgradnju infrastrukture kao i 
izdvajanje na planu poljoprivrede i ruralnog područja,s tim što smatra da izdvajanje za potrebe 
ruralnog razvoja još uvijek nije dovoljno i da se mora pojačavati u narednom periodu,imajući u obzir 
činjenicu da polovina stanovništva Opštine Bijelo Polje živi na seoskom području. Pohvalio je 
dosadašnji rad sekretarijata za ruralni razvoj i istakao da bi trebalo da imaju veća izdvajanja iz 
budžeta sa svim kompleksnim seoskim problemima. 

Odbornik Milan Madžgalj je nagalsio da je oprema koja je donirana za rad bolnice skupa 
oprema koja sigurno 10 godina, možda i više nije donirana bolnici od strane Vlade Crne Gore. 
Istakao je i rekonstrukciju urgentnog bloka koji je sada možda i najbolji u Crnoj Gori u 
prostornom,tehničkom i organizacionom smislu. U opremi urgentnog bloka učestvovao je veliki broj 
sugrađana koji su svojim donacijama zaslužni da je urgentni blok takav kakav jeste. 

Odbornik Miloš Mari ć je naveo da ga raduje činjenica da se radi oko 40ak novih 
projekata, te da je svjestan da ne mogu istovremeno da se riješe, ali će se naći povoljan trenutak 
kada će neko obezbijediti sredstva da se i realizuju. Zahvalio se predsjedniku i službama koji su 
pomogli dva projekta, rekonstrukicija sale i međuspratne ploče i patosi u Srednjoj elektro-
ekonomskoj školi. Istakao je i značaj ulaganja Cedisa, ove i koje tokom prethodnih godina izvodi na 
terenu, a ne samo u cilju sigurnijeg snabdijevanja nego i stvaranja povoljnog ambijenta za razne 
razvojne projekte. Naveo je da će dalekovodi i  trafostanica u Bistrici dati sigurnost napajanja te da 
će napajanje označiti sigurnim, jer će skratiti mrežu sigurnog napajanja trafostanice u Bistrici, a bilo 
koji kvar može se napojiti radijalno, sa druge strane, što dosad nije bila situacija. 

Odbornik Haris Malagi ć se zahvalio predsjedniku Opštine na veoma iscrpnom i 
detaljnom obrazlaganju svega onoga što je urađeno u prethodnom periodu. Smatra da će se svim 
projektima koji se realizuju i koji su u toku značajno poboljšati problem zapošljavanja naročito 
mladih ljudi u našoj Opštini. Pohvalio je i partnerstvo opštine u javnim radovima koji se tiču njege 
starih odnosno bespomoćnih starih lica u stanju socijalne potrebe u prigradskim i gradskim 
područjima naše Opštine,kao i rad Službe glavnog administratora. 

Predstavnik NVO Željko Đuki ć je naveo da želi da čuje koji su to novi projekti koje 
Opština planira? Ne želi da govori o Đalovića pećini i planini Bjelasica jer kako kaže zadnje dvije 
godine se vrte oko ta dva, iako, zaista značajna projekta. Smatra da je predsjednik Opštine Petar 
Smolović uspio da u dovoljnoj mjeri realizuje to što je zamislio. Pitao je koliko su produktivni 



zaposleni u Opštini i u vezi sa tim istakao da se nedostaci u radu predsjednika Opštine ne mogu 
pripisati samo njemu već čitavom sistemu Opštine. Sugerisao je da se građani žale da ih 
predsjednik Opštine ne prima na razgovor. Uočio je odličnu saradnju predsjednika Opštine sa 
vrhom države, i istovremeno apelovao na predsjednika da iskoristi tu saradnju još više u narednom 
periodu kako bismo dobili još više podrške od strane države. Uputio je kritiku na biznis zone gdje se 
kompletan proces osnivanja biznis zona i priče o biznis zonama sveo na industrijsku zonu. Pohvalio 
je rad na EU projektima kao i otvaranje kancelarije za evropske projekte. Naveo je da mlade nigdje 
ne vidi u izvještaju, osim provučene kroz neke sportske događaje i slično. Lokalni akcioni plan za 
mlade nije počeo da se radi iako je prije godinu ili dvije dana napravljena radna grupa, pa bi kroz 
njega bilo moguće izdefinisati na koji način zadržati mlade u Bijelom Polju, pomoći im da se zaposle 
i ostanu, da pokrenu svoje sopstvene biznise, a ne samo da traže posao u državnim institucijama. 

Odbornik Adnan Strikovi ć, proceduralno, je naveo da je tokom prethodnog 
proceduralnog javljanja istakao nedostatke tehnike kada je prijvaljivanje odbornika za diskusiju u 
pitanju, te da je sugerisao Sekretarki skupštine i Službi skupštine da naprave ručno spisak 
odbornika koji su se prijavili za diskusije. Smatra da tehnika omogućava odbornicima da se isključe 
i da se ponovo priključe, s tim što će ih to prebaciti na zadnje mjesto,što pojedini odbornici 
zloupotrebljavaju, uklapajući vrijeme kada će se javiti za diskusiju,da li će to biti prije ili nakon nekog 
odbornika, što apsolutno nije u redu. 

Predsjednik Skupštine je objasnio da tehnika funkcioniše na način da onda kada se 
oslobodi mjesto ne tabeli odbornici se prijavljuju za diskusiju. 

Odbornik Adnan Strikovi ć navodi da usljed zloupotrebe mašine, Služba Skupštine treba 
da vodi računa o tome ko se i kada prijavio i da tada govori. 

Predsjednik Opštine smatra da su svi odbornici ravnopravni, te da u skladu sa Statutom i 
Poslovnikom imaju pravo da se jave za diskusiju. 

Odbornica Vesna Pavi ćević smatra da može da se javi i da odustane koliko puta treba, 
te da u prvom krugu ima pravo da govori 10 minuta, u drugom 5 minuta, i da ima pravo na repliku. 
Navodi da poslovnik dozvoljava svakom da govori, da se javi za riječ, kad hoće i da odustane kad 
hoće. 

Odbornik Adnan Strikovi ć navodi da se nijedan ozbiljan čovjek neće 15 puta javljati za 
riječ i odustajati, te ako odustane odustao je za sva vremena, ne može se ponovo javljati i 
odustajati 50 puta. 

Predsjednik Skupštine  je naveo da tehnika dozvoljava mogućnost prijavljivanja do 8 
odbornika, a nakon toga Služba Skupštine će pratiti redosljed i ručno ispisivati imena odbornika. 

Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da mu je drago da se projekat planine Bjelasice 
razvija kako razvija, ne u zadnjih dvije godine, već u zadnjih deceniju i po, te da je 2006.godine, 
odvojeno iz budžeta Opštine milion eura za početak radova na otvaranju planine Bjelasice. U 
Izvještaju je navedeno da je ove godine planiran put Ravna Rijeka – Cmiljače i da će radovi početi 
onog momenta kada to dozvole vremenski uslovi, pa je izrazio bojazan, s obzirom na prethodna 
iskustva da to ne bude u zimu. Pitao je šta je sa projektima koji nisu ostvareni, npr. mljekara 
Milkraft, rekonstrukcija radova na regionalnom putu Slijepač Most-Pljevlja, rekonstrukcija mostova 
koji su počeli tačno prije 3 godine. Kod finansijske konsolidacije napomenuo je dug prema 
Socijalističkoj narodnoj partiji u iznosu od 35 000 eura, čiju naplatu potražuju putem suda. Što se 
tiče elektro snabdijevanja, pitao je zbog čega su računi za struju veći nego što se normalno 
potrošilo? Na kraju je izrazio nezadovoljstvo zbog toga što u prošloj godini nije urađen nijedan jedini 
kilometar nekog seoskog puta. 

Odbornik Malagi ć, replika, iako nije direktno pomenut, prepoznao se u diskusiji 
odbornika Radosava Nišavića pa je pojasnio da je pogrešno protumačen i da se zahvalio 
predsjedniku Opštine na detaljnom i iscrpnom obrazlaganju izvještaja.  

Odbornik Adnan Strikovi ć, proceduralno, je naveo da ne postoji pravo na repliku 
vezano za odbornika Harisa Malagića, jer nije direktno pomenut, kao ni za odbornika Milana 
Madžgalja, koji iako je pomenut nije u negativnom kontekstu. 

Odbornik Milan Madžgalj, replika, je dao pojašnjenje vezano za dopunske termine i 
naveo da su dopunske ambulante uvedene u cilju smanjenja liste čekanja. 



Odbornik Mari ć, replika , vezano za diskusiju odbornika Radosava Nišavića, naveo je da 
koliko će se potrošiti električne energije zavisi od domaćinstva,kao i da će investicije u narednom 
periodu doprinijeti da snabdijevanje električnom energijom bude sigurnije. 

Odbornik Boškovi ć je pitao da li će mostovi na putnom pravcu Slijepač Most-Pljevlja biti 
završeni u ovoj godini? Zahvalio se na Izvještaju o realizaciji programa uređenja prostora za 
Opštinu Bijelo Polje za 2018.godinu. Vezano za projekte koji nisu realizovani u prošloj godini, a 
trebalo bi da budu prioritet u ovoj, apelovao je da to prije svega bude bezbijednost đaka u školi u 
Tomaševu. Pitao je šta je sa kompleksom na patkovoj otoci? Naveo je da je za put Tomaševo-
Sokolac-Barice, još strateškim planom razvoja Opštine za 2004-2008.godinu bilo planirano 100 000 
eura, za rekonstrukciju tog puta. Investicionim planom za 2008-2012. godinu predviđena sredstva 
Opština 300 000 eura, Vlada Crne Gore 300 000 eura, pitao je gdje su preusmjerena ta sredstva? 
Postavio je i pitanje javnog prevoza, prije svega linijskog prevoza kombi prevoznika, za prigradska i 
seoska područja, gdje područje prema Grančarevu, 10km od grada uopšte nema linijski prevoz. 

Odbornik Idriz Mahmutovi ć, je istakao da su se diskusije odbornika pozicije svodile na to 
da se pojedinačno hvale samo sekretraijat za preduzetništvo, ili ruralni razvoj, glavni administrator 
ili Cedis, te da je bolje da nijesu ni diskutovali. Kritikovao je prilaz ka centru Imperijal, pelengić, 4 
perione, Imako. 

Odbornica Vesna Pavi ćević je navela da je vizija lokalne vlasti u Bijelom Polju da Bijelo 
Polje ostane centar sjevera CG i da realizacijom kapitalnih projekata Đalovića pećine i ski centra 
Bjelasica, preraste u moderan turistički grad. Izuzetno značajan projekat za našu Opštinu je 
projekat izgradnje kolektora, ukupne vrijednosti oko 25 miliona eura koji se odvija po planu, a čime 
se stvara i mogućnost otvaranja Limskog šetališta. Nezaobilazno se mora istaći da je razvoj 
privrede jedan od prioriteta gdje je pokazatelj, otvaranje biznis zona, puštanje u rad fabrike za 
proizvodnju mineralne vode RADA, zatim novi poslovno trgovinski ETC centar u Nikoljcu, novi 
proizvodni pogon u štampariji Merkator i mnogi drugi, što je doprinijelo, upošljavanju naših građana 
i unaprjeđenju kvaliteta života u Bijelom Polju. Da se ne vodi računa samo o gradu, pokazuju 
izuzetno značajni programi unaprjeđenja života na selu, kao i programi mjera za podsticaj i razvoj 
ruralnog i održivog razvoja za 2018.godinu, gdje su se edukacijom pospješili poljoprivredni 
proizvođači na proširenje proizvodnje i plasmana njihovih proizvoda i na taj način unaprijedili 
kvalitet svog života.Posebno treba istaći, brigu o starim osobama, kroz program geronto domaćica, 
brigu za djecu sa posebnim potrebama, kroz dnevni centar Tisa i malu grupnu zajednicu. Izvještajni 
period o radu predsjednika opštine i organa lokalne uprave bio je organizovan u skladu sa 
poštovanjem i primjenom načela kojim se izražava zakonitost, profesionalnost i odgovornost u 
obavljanju povjerenih poslova. 

Odbornik Adnan Strikovi ć je istakao da izvještaj o radu predsjednika Opštine zapravo 
predstavlja izvještaj o radu sekretarijata pri lokalnoj samoupravi. Pitao je zašto se obrazuju 
savjetodavna tijela u Opštini? Zašto Savjet za kulturu koji je po Zakonu o kulturi članom 10 bio 
obavezan da napravi opštinski program za razvoj kulture to nije uradio? Da li je Savjet za sport 
opštine Bijelo Polje u 2018.godini održao ijednu sjednicu? Pitao je koliko košta izgradnja Osnovne 
škole „Dušan Korać“ sa muzičkom školom, jer kako kaže negdje se pominje cifra od 6,5 milliona, a 
negdje 5,4 miliona eura? Izrazio je nezadovoljstvo zbog toga što građani u proteklim godinama 
nemaju informaciju o stanju primarne i sekundarne zdravstvene zaštite. U vezi sa tehničkom i 
prostornom opremljenosti urgentnog bloka, pitao je kakav je kadrovski? Istakao je da su veliki broj 
rješenja koja je u 2018.godini donio glavni administrator, posljedica toga što su se građani žalili na 
prvostepena rješenja na koja nijesu bili zadovoljni. Zatražio je pojašnjenje u izvještaju vezano za 
Službu menadžera dijela „koji radi na projektima biznis plana za porodice povratnika iz zemalja 
Evropske unije?“ 

Drugi krug diskusija o Izvještaju o radu predsjedni ka Opštine, organa i službi 
lokalne uprave za 2018. godinu 

Odbornik Zoran Boškovi ć je istakao loše uslove života sela Barice, koje nema ni vodu, 
ni dobro napajanje električnom energijom, a u kojem u proteklih 8 godina, nije ništa uloženo. 
Zatražio je pojašnjenje pasusa iz Izvještaja „da bismo ispunili očekivanja građana, privrede i svih 
subjekata koji žele da rade i posluju u lokalnoj zajednici neophodno je da obezbijedimo dodatni 
stručni i efikasni kadar, koji želi da se usavršava i da stalno unaprjeđuje svoje znanje“ i drugog 
pasusa „dodatno raditi na efikasnosti, motivaciji, povećanju odgovornosti zaposlenih u svim 



organima lokalne samouprave, dalje razvijati sistem ocjenjivanja, nagrađivanja i napredovanja u 
službi u skladu sa rezultatima rada.“ 

Odbornik Adnan Strikovi ć je pitao šta je sa Službom unutrašnje revizije, u 2017. i 
2018.godini s obzirom da u tom periodu nijesu održali nijedan sastanak, a u Izvještaju su dvije 
strane posvećene toj službi. 

Predsjednik Opštine je odgovorio na pitanja odbornika. Najprije se zahvalio bošnjačkoj 
stranci na jednom kvalitetnom komentaru, a to je da su nacionalni odnosi među građanima u 
Bijelom Polju odlični. Na sugestiju predstavnika NVO Željka Đukića vezano za prijem građana 
odgovorio je da je akcenat stavljen na funkcionisanje institucija, te da građani sve probleme treba 
da riješe kroz institucije. Prihvatio je tu sugestiju, i naveo da su svakako primljeni građani kojima je 
bila potrebna hitna pomoć, kada je bilo nešto urgentno, ili su ljudska prava bila ugrožena. Naveo je 
da Opština ima dobru saradnju sa nevladinim organizacijama, a što se tiče pitanja mladih smatra da 
su otvaranja škola, vrtića, fakulteta, itd upravo aktivnosti koje su usmjerene direktno prema 
mladima. Što se tiče lokalnog akcionog plana za mlade provjeriće da li postoji, ukoliko ne, svakako 
će se raditi na tome. Vezano za diskusiju odbornika Radosava Nišavića oko izgradnje mostova 
objasnio je da je za određeni dio nadležna država, tačnije Direkcija javnih radova i Direkcija za 
saobraćaj tako da Opština može samo da apeluje da se taj proces ubrza, što je i uradila kroz slanje 
urgencije nadležnim organima. Što se tiče duga političkim partijama, tačno je da on postoji, i 
Opština kao odgovorna institucija taj dug priznaje. S obzirom da je taj dug naslijeđen iz prethodnih 
perioda nije ga moguće otplatiti preko noći, ali svakako da će biti isplaćen. U vezi sa paljenjem auta 
ljekarima istakao je da je pozvao ljekare na razgovor kao i urgirao kod nadležnih organa da taj 
slučaj bude prioritet pri rješavanju. Na pitanje odbornika Zorana Boškovića zašto su nerealizovani 
projekti pojasnio je da je realizacija bilo kog projekta jedan veoma kompleksan proces koji se sastoji 
od obezbjeđivanja sredstava, pripreme projekta, kao i od rješavanja imovinskih odnosa koji nekada 
mogu trajati i 2-3godine. U međuvremenu su izmijenjeni Zakon o eksproprijaciji i Zakon o izgradnji 
nelegalno sagrađenih objekata što je donijelo nove komplikacije. Nemogućnost uticaja na tenderske 
postupke takođe dodatno oduzima vrijeme. Ni od jednog projekta se nije odustalo, većina je 
završena, neki su prebačeni u sljedeću godinu. Oni koji nisu u nadležnosti Opštine, utiče se onim 
instrumentima koji su na raspolaganju i koji su zakoniti da nastave svoj projekat. Puteve, najviše 
uništavaju koncesionari,ta područja,odnosno trase, eksploatacije šuma. Koncesionar je dužan da 
vrati put u pređašnje stanje, u suprotnom mu je zaprijećeno da će doći do raskida koncesionih 
ugovora. Naveo je da je put prema Vraneškoj dolini vrijedan 30miliona eura dokaz da je taj putni 
pravac stavljen kao prioritet. Prepoznao je problem linijskog prevoza prema Grančarevu, i pokazao 
spremnost da pomogne u rješavanju tog problema. Vezano za pitanje kadrova i ulaganja Opštine u 
iste, odgovorio je da je dokaz ulaganja u kadrove Opštine odbornik Zoran Bošković kao jedan 
vrstan pravnik. Zahvalio se odborniku Adnanu Strikoviću vezano za sugestiju da je bilo potrebno da 
Savjet za kulturu napravi program, i naveo da će provjeriti da li je isti napravljen.Što se tiče 
izgradnje Osnovne škole „Dušan Korać“ objasnio je da je procijenjena vrijednost bila 6,5 miliona, te 
da je raspisan tender na kojem se javila firma koja je poundila da školu izgradi za 5,4 miliona eura. 
Vezano za veliki broj rješenja koji je donijet u 2018.godini naveo je da je to dokaz da funkcioniše 
pravna zaštita građana. Problem povratnika se rješava u saradnji sa Evropskom unijom koja je 
odgovorno pristupila tome, jer je potrebno riješiti njihovu socijanlnu situaciju, integraciju djece i 
slično. Istakao je da Služba za unutrašnju reviziju ne funkcioniše jer nema rukovodioca, ali da će u 
najskorijem vremenu on biti izabran i Služba početi sa radom. 

Odbornik Adnan Strikovi ć je zatražio komentar na odgovore predsjednika Opštine i 
pojašnjenje na koji način je on u mogućnosti da polemiše sa predsjednikom vezano za Izvještaj o 
radu? 

Sekretarka Skupštine Ajsela Pa čariz  je navela da je poslovnikom predviđen način rada 
Skupštine Opštine. Odbornik ima pravo u toku trajanja diskusije 2 puta pravo, prvi put u trajanju od 
10 min, drugi put 5min. U toku trajanja diskusije ima pravo na repliku i izlaganje u ime kluba 
odbornika nakon završene rasprave prije završne riječi klub odbornika ima pravo da preko svog 
predstavnika iznese stavove kluba u trajanju do 3 minuta. Nakon završne riječi je glasanje.  

Odbornik Adnan Strikovi ć je istakao da vezano za odgovore predsjednika Opštine ima 
dosta razloga za reagovanje u ime kluba. Smatra da ima pravo u skladu sa poslovnikom na 
komentarisanje kao odbornik. 



Sekretarka Skupštine Ajsela Pa čariz  je istakla da je Poslovnikom Skupštine Crne Gore  
predviđeno da poslanik ima pravo na komentar na izlaganje poslanika. Našim poslovnikom nije. Mi 
našim Poslovnikom ne predviđamo komentar. Komentar na izlaganje za završnu riječ ne postoji niti 
na izlaganje drugog odbornika. Samo replika. Ono što piše u poslovniku to mora da se poštuje. 

           Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Izvještaj o radu predsjednika Opštine, organa i 
službi lokalne uprave za 2018. godinu koji je usvojen sa 20 “za” 1 “protiv” i 1 “uzdržan” . 
 

2. Tačka – Izvještaj o realizaciji Programa rada Skupštin e za 2018.godinu 
 

Odbornik Adnan Strikovi ć je predložio iniciranje postupka izmjene Poslovnika o radu 
Skupštine, ne samo u dijelu komentara odbornika već i u dijelu koji se odnosi na davanje replike. 
Naveo je da smatra da je imao mnogo više replika nego što je u Izvještaju evidentirano. Pitao je po 
kojem su redosljedu nabrajani klubovi odbornika u Izvještaju? Zatražio je pojašnjenje koje su 
aktivnosti predsjednika Skupštine prilikom utvrđivanja dnevnog reda, s obzirom da on predlaže 
dnevni red, kao i da se ubuduće pravi razlika kada Predsjednik Skupštine uzima riječ u tom 
svojstvu, a kada u ime odbornika. 

Predsjednik Skupštine je naveo da smatra da je pitanje tehničkih detalja Izvještaj o 
realizaciji Programa rada Skupštine opštine Bijelo Polje koji ima za cilj prikazivanje određenih akata 
i odluka koje su donijete u Skupštini. 

Odbornik Zoran Boškovi ć je istakao da na prvoj stranici počinje tekst „u sazivu Skupštine 
Opštine Bijelo Polje 2014-2018.godina, održane su tri sjednice skupštine“ pa ispada da su u 
kompletnom sazivu od 4 godine, održane 3 sjednice. Treba dodati „tokom 2018.godine“. obzirom da 
je početak teksta i tog poglavlja ne podrazumijeva se. 

Predsjednik Skupštine se zahvalio odborniku Boškoviću, smatra da je ispravna sugestija, 
te prihvata izmjenu tipa tehničkih grešaka koje se nalaze u izvještaju. 

Sekretarka Skupštine Ajsela Pa čariz je vezano za broj replika kako je navedeno istakla da 
su u ovom sazivu skupštine Opštine, održane 4 sjednice, samo 2018.godina. U tom periodu, prva je 
sjednica bila konstitutivna, jednu sjednicu odbornik Adnan Striković je bio odsutan, te da su sve 
evidencije iz zapisnika izvedene. 

Predsjednik Skupštine je naveo da ono što će otkloniti sve eventualne buduće diskusije na 
ovu temu jesu elektronski izvještaji koji se nalaze na sajtu Skupštine Opštine, o čemu su svi 
odbornici upoznati, sa mogućnošću preslušavanja svake sjednice koja je u tonskom zapisu data na 
web-sajtu. 

Dao je na glasanje Izvještaj o realizaciji Programa rada Skupštine za 2018.godinu koji je 
usvojen sa 21 “za” i 2 “uzdržana” . 
 

3. Tačka - Predlog Odluke o organizovanju Službe Skupštin e 
 

Bez rasprave Predlog Odluke o organizovanju Službe Skupštine je usvojen sa 22  “za” i 2 
“uzdržana” . 
 
  4. Tačka – Predlog Odluke o organizovanju JU Centar za ku lturu „Vojislav Bulatovi ć-
Strunjo“ i 
 5. Tačka - Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut  JU Centar za kulturu „Vojislav 
Bulatovi ć-Strunjo“ ; 

Odbornik Zoran Boškovi ć je predložio da se objedini diskusija o naredne dvije tačke, to 
su tačke iz iste oblasti, Predlog Odluke o organizovanju JU Centar za kulturu „Vojislav Bulatović-
Strunjo i  Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Centar za kulturu „Vojislav Bulatović-
Strunjo“. 

Predsjednik Skupštine je dao na glasanje predlog odbornika Boškovića koji je usvojen 
jednoglasno sa 23 „za“. 

Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da je Centar za kulturu u Bijelom Polju proteklih 
decenija bio prepoznat kao centar razvoja kulture sjevera Crne Gore, a ukoliko se usvoje ova dva 



akta, jedan je akt o organizovanju JU Centra za kulturu Bijelo Polje, a drugi Statut te ustanove, 
smatra da će vratiti ovu ustanovu sigurno u prošli vijek. Zatražio je pojašnjenje člana 4 koji se 
odnosi na osnovu djelatnost ustanove, a koji glasi.“ Osnovna djelatnost Centra za kulturu je rad 
umjetničkih ustanova–obuhvata djelatnost koncertnih i pozorišnih dvorana i drugih umjetničkih 
ustanova.“Kao nedostatak navodi da nigdje u odluci nema organizovanje festivala,dramskih 
pozorišnih amatera, školskih takmičenja djece sa područja Opštine Bijelo Polje. Predložio je da se 
bioskop stavi kao posebna organizaciona jedinica. Naveo je da u pogledu organa i izbora organa 
ustanove Statut nije u skladu sa zakonom o kulturi, te da je prekršen član 47 tog zakona. Predložio 
je da se obje odluke vrate, usklade sa zakonom pa tek onda usvajaju na Skupštini. 

Odbornik Boškovi ć (u ime predlaga ča) je naveo da je kao službenik Sekretarijata za 
lokalnu samoupravu, a gdje je uvodničar trebala da bude sekretarka Saida Čikić, koja je službeno 
odsutna, tu ulogu je zbog njene odsutnosti preuzela glavna administratorka, pa se ona razboljela, i 
ona je odsutna, će na neki način odgovoriti. Objasnio je da se ne radi o Odluci o osnivanju nove, 
nego o odluci o organizovanju već postojeće javne ustanove, pa je osnivač iskoristio priliku da 
promijeni ime ustanove jer mu je to jedna od nadležnosti. Vezano za diskusiju odbornika Adnana 
Strikovića oko osnovne djelatnosti Centra za kulturu objasnio je da je to formulacija Ministarstva, 
iako jedna široka formulacija. Naveo je da što se tiče uslova za izbor direktora oni su u skladu sa 
zakonom o kulturi. 

Odbornik Adnan Strikovi ć, replika, je naveo da je u Statutu morao biti prepisan član 
Zakona o kulturi koji kaže:“ Za direktora javne ustanove imenuje se afirmisani umjetnik ili afirmisani 
stručnjak u kulturi. A za umjetničkog direktora javne ustanove čiji je osnivač država imenuje se 
umjetnik visoke reputacije ili stručnjak u kulturi visoke reputacije“, tako da se ne ostavlja prostor 
nikakvim improvizacijama. 

Odbornik Idriz Mahmutovi ć je ukazao da se u ranijem periodu ova ustanova zvala 
Centar za kulturu, pa se preimenovala u Centar za djelatnosti kulture, da bi se sada u 2019.godini 
opet vratili na prvobitni naziv. Naveo je da kod nadležnosti Centra za kulturu stoji da Savjet donosi 
program rada, što bi po pravilu trebalo da rade direktori, a Savjet da usvaja. Takođe je istakao da u 
Statutu stoji da Savjet odgovara osnivaču i radnicima, a na početku Statuta stoji da je Savjet organ 
upravljanja, pa je nelogično da organ upravljanja polaže račune radnicima. 
 
         Predlog Odluke o organizovanju JU Centar za kulturu„Vojislav Bulatović -Strunjo“ usvojen je 
sa 19 “za”, 2 “protiv” i 1 “uzdržan” . 
        Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Centar za kulturu „Vojislav Bulatović-
Strunjo“ usvojen je sa 19 “za”, 3 “protiv” . 
      

6. Tačka - Predlog Odluke o odre đivanju naselja koja pripadaju podru čju osnovnih 
škola na teritoriji opštine Bijelo Polje 
 
            Uvodno obrazloženje o Predlogu Odluke o određivanju naselja koja pripadaju području 
osnovnih škola na teritoriji opštine Bijelo Polje dala je predstavnica Sekretarijata za stambeno-
komunalne djelatnosti Nina Popovi ć. Objasnila je da prilikom tehničke izrade skupštinskog 
materijala napravljen je propust sadržan u članu 2 tačka 5b, kada je omaškom iz radne verzije 
odluke u konačan tekst području Osnovne škole „Nedakusi“ određeno područje naselja Potkrajci 
koje obuhvata: ulice Strojtanička, Potkrajačka, Sutivanska, i Polimska. Naime, predmetno područje 
naselja Potkrajci sa navedenim ulicama pripada području Osnovne škole „Pavle Žižić“ u Njegnjevu 
bliže opisanom u članu 2 tačka 17 koje pravilno treba da glasi: „područje Osnovne škole Pavle Žižić 
u Njegnjevu treba da čine naselja, Njegnjevo, Oluja, Strojtanica, Gubavač, Voljavac, Brčve, i pod b 
„Naselje Potkrajci koje obuhvata ulice: Strojtanička, Potkrajačka, Sutivanska i Polimska.“Međutim, 
odbornik Dževad Omerović je u istom pravcu podnio amandman koji je razmatran i usvojen na 
Odboru za statut i propise te se navedeni amandman i od strane obrađivača odluke prihvata u 
cjelosti. 
 Odbornik Dževad Omerovi ć je naveo da je reagovao amandmanski jer tradicionalno 
učenici iz MZ Potkrajci idu u O.Š. “Pavle Žižić” u Njegnjevu od 1924.godine.Izgradnjom mosta 
Potkrajci-Njegnjevo sigurnost učenika podignuta je na veći nivo, a udaljenost od škole do kuće 
učenika je znatno smanjena.  



 Odbornica Vesna Pavi ćević je u ime Odbora za Statut i propise navela da je Odbor 
razmatrao amandaman odbornika Dževada Omerovića podnešen na Predlog Odluke o određivanju 
naselja koja pripadaju području osnovnih škola na teritoriji opštine Bijelo Polje i konstatovao da je 
predloženi amandman u skladu sa formalno-pravnim uslovima i jednoglasno predložio da se isti 
uputi u skupštinsku proceduru. 
 Odbornik Branko Lazovi ć je izrazio nezadovoljstvo zato što Odbor za društvene djelatnosti 
nije razmatrao ovaj predlog odluke, te smatra da o ovoj problematici niko ne može reći više nego 
odbornik Ćemal Zoronjić i on kao dugogodišnji direktori osnovne škole na tom području, s obzirom 
da su godinama direktori na tim područjima dogovorali granicu koju će školu pohađati djeca sa tih 
područja, i nikada nije bilo nikakvih problema. 
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je pitao zašto odlukom nijesu obuhvaćena sela Mediše i 
Presečenik? 
 Predstavnica Sekretarijata za stambeno-komunalne poslove i saobraćaj Nina Popovi ć je 
navela da su prikupljena mišljenja svih direktora osnovnih škola, jer tačno je da, direktori sugerišu 
da određena područja, odnosno određena sela, naselja, gravitiraju ka određenim osnovnim 
školama. Istakla je da je čitava odluka u formalnom smislu bazirana na Odluci o određivanju naziva 
i opisu granica naselja na području Opštine Bijelo Polje, a u toj Odluci navedena mjesta koja je 
odbornik Idriz Mahmutović pomenuo,ne postoje,ona nisu prepoznata kao naselja, i ona iako 
naravno faktički postoje, pravno ne postoje. 
 Odbornik Miloš Mari ć je takođe naveo da su direktori osnovnih škola dogovarali teritorije 
koje odgovaraju roditeljima i učenicima. Obavijestio je da je Odbor za planiranje, uređenje prostora i 
stambeno-komunalnu djelatnost razmatrao i jednoglasno prihvatio amandman odbornika Dževada 
Omerovića. 
 Odbornik Ćemal Zoronji ć je naveo da ova odluka u stvari više ima formalni nego suštinski 
karakter, jer roditelji su decenijama unazad imali pravo izbora da upisuju djecu u školu u koju žele. 
Tako da će se i ovaj put pojaviti takva situacija, s obzirom na član 3, gdje u stavu 2 stoji „da škola 
može upisati djecu iz drugog područja ako ima kapaciteta“. S obzirom da se na teritoriji opštine 
smanjuje broj đaka, sve škole imaju viška prostora, tako da neće ovo izazvati neke potrese, ako se 
dijete upiše u drugu školu. 
 Odbornik Zoran Boškovi ć je objasnio da shodno Ustavu učenik odnosno roditelj, pošto se 
radi o maloj djeci bira školu u koju će njegovo dijete da ide, koju će da pohađa, i ne može, ne smije 
biti odbijen. Ustavno načelo je da se bira škola, a ovdje se samo određuju, jer tako nalaže zakon, 
područja. Dva sela koja je pomenuo odbornik Idriz Mahmutović nisu proglašena naseljem,nego su 
to zaseoci nekih naselja koja su u obuhvatu. 
           Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Predlog Odluke o određivanju naselja koja 
pripadaju području osnovnih škola na teritoriji opštine Bijelo Polje koji je usvojen je sa 22 glasa 
“za” i 1 “protiv”.  
 
          7. Tačka - Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o  davanju saglasnosti za 
zaklju čivanje Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno- poslovnog centra    i        

8. Tačka - Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o  davanju saglasnosti za 
zaklju čivanje Aneksa broj 1 Ugovora o sufinansiranju izgra dnje stambeno-poslovnog centra 
 
 Direktor direkcije za izgradnju i investicije Milanko Mini ć je predložio da se objedini 
rasprava o tačkama 7. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za 
zaključivanje Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra i 8. Predlog Odluke o 
stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za zaključivanje Aneksa broj 1 Ugovora o 
sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra, a da se o istima pojedinačno glasa. 
 Predsjednik Skupštine  dao je na glasanje ovaj predlog koji je usvojen jednoglasno. 
 Uvodono obrazloženje o Predlogu Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju 
saglasnosti za zaključivanje Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra i 
Predlogu Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za zaključivanje Aneksa broj 
1 Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra dao je direktor direkcije za 
izgradnju i investicije Milanko Mini ć koji je naveo da je Odlukama koje se stavljaju van snage data 



saglasnost predsjedniku Opštine Bijelo Polje da potpiše Ugovor i aneks broj 1 ugovora o 
sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra. Predmetni ugovor između privatnih vlasnika 
zemljišta i Opštine zaključen je 28.12.2015.,godine i istim je definisano da radovi počnu u roku od 6 
mjeseci, a ukoliko ne počnu ugovor prestaje da važi. Ugovor je prestao da važi 28.06.2017.godine, 
kako radovi nijesu započeti u ugovorenom roku 

Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da ovi predlozi odluka ne treba da se nađu na 
današnjem dnevnom redu Skupštine,jer kako kaže Ugovor nije proizveo pravno dejstvo, jer je 
raskinut, te da apsolutno ne postoji mogućnost, da prethodna saglasnot koja je data prozvede bilo 
kakvo pravno dejstvo, niti pozitivno niti negativno. 

Direktor direkcije za izgradnju i investicije Milanko Mini ć je naveo da je izmjenama i 
dopunama DUP-a centralne zone, ne samo ugovora o sufinansiranju došlo do promjena,pa je stoga 
potrebno iste staviti van snage.  

Odbornik Zoran Boškovi ć je naveo da smatra da ovaj Ugovor nikada nije ni zaključen i 
zatražio odgovor na to pitanje? 

Odbornik Adnan Strikovi ć, replika, naveo je da je Direktor direkcije za izgradnju i 
investicije Milanko Minić istakao da je ugovor zaključen, ali se nije započelo u određenom roku od 6 
mjeseci sa izvođenjem radova, i da je on onda prestao da važi. Istakao je da Skupština nema 
potrebe da povlači saglasnost koju je dala jer predsjednik Opštine ima pravo da ne potpiše ugovor 
ako misli  da ne treba. 

Odbornik Zoran Boškovi ć, replika , je istakao da je ispravno da Skupština koja je donijela 
odluku o davanju saglasnosti na potpisivanje, kako bi se zaokružio ovaj pravni posao i stavila tačka 
na ovo sve, iste odluke stavi van snage. 

 
Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o 

davanju saglasnosti za zaključivanje Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog 
centra koji je usvojen sa 19 glasova “za”, 2 “protiv” 1 “uzdržan”.  

 Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za zaključivanje 
Aneksa broj 1 Ugovora o sufinansiranju izgradnje stambeno-poslovnog centra usvojen je sa 18 
glasova “za”, 2 “protiv” 1 “uzdržan”. 
 

9. Tačka - Predlog Odluke o donošenju Plana zaštite i spa šavanja od zemljotresa za 
opštinu Bijelo Polje 
 

Predlog Odluke o donošenju Plana zaštite i spašavanja od zemljotresa za opštinu Bijelo 
Polje usvojen je, bez rasprave, sa 20 glasova “za” i 1 “protiv”.  

 
  

10. Tačka - Predlog Odluke o refinansiranju kreditnih obav eza Opštine Bijelo Polje 
 
Uvodno obrazloženje o Predlogu Odluke o refinansiranju kreditnih obaveza Opštine Bijelo 

Polje dao je Predsjednik opštine Petar Smolovi ć koji je istakao da su 2015.godine po 
sanacionom planu uzeti krediti u iznosu od 15 miliona eura, da je od tih kredita vraćeno otprilike ¼, 
pa je dug  od 15 miliona, smanjen na 9 miliona, i nijedan cent novog kredita nije uzet, a tadašnje 
stanje na tržištu je bilo, da su kamate iznosile od 3,6 do 4,5%. Pregovorima sa bankama kamatna 
stopa je snižena do najnižeg nivoa od 3,2%,što u praksi znači pošto je isteklo 3 godine, ostalo je 7 
godina, kada se kamata spusti na 3,2% za sve kredite, a produži još tri godine, mjesečno će se 
plaćati po 50 000 eura manje, što znači da će biti ušteda od 600 000 evra, a da ukupni iznos 
kamate neće biti veći. Tako da će se platiti 2 000 evra više kamate na čitav period.  

Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da je i ušteda od 6 000 evra za pohvalu, a kamoli od 
600 000 eura, ako je to zaista tako. Smatra da je odluka trebala da nosi naziv Odluka o 
refinansiranju reprogramiranih obaveza opštine Bijelo Polje po odluci od 34.07.2015.godine ili 
sanacionom planu. Istakao je da je suština refinansiranja to što je Opštini rata bila visoka u iznosu 
od 170 000 eura, pa je sada smanjena na 93 000 eura, te da se iz tog razloga zadužuje egalizacioni 
fond narednih 10 godina. 



Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da se iz materijala koji je dostavljen odbornicima ne 
može zaključiti da li se radi o dobrom  poslovnom aranžmanu ili ne. Pitao je koliko je uzeto kredita 
prvi put? Koliko je do sada kamata vraćeno, i svih ostalih glavnice i kamata, i koliko je još ostalo? 
Koliko sada uzimamo kredita, i koliko će to na kraju koštati ovu Opštinu? 

Predsjednik opštine Petar Smolovi ć je objasnio da u novembru 2015. je u Skupštini 
usvojen sanacioni plan gdje je uzet kredit 13 miliona 940 hiljada eura, kod pet crnogorskih banaka, 
gdje su kamate na te kredite iznosile 3,8%, 3,99%, 4,3%, i 4,5%. Anuitet kamata plus rata, je 
iznosio 156 433  evra i jednak je čitavog perioda. Na dan 1.februar je preostalo 9 486 000 evra, a 
vraćeno je, oko cirka, 4 miliona eura glavnice. Ispalo je veće zaduženje, tačno je 2000 evra. Nova 
rata, egzaktno je 106 982 evra mjesečno ili tačno za deset godina, 40 459 evra je mjesečni anuitet 
manji puta 12 mjeseci, znači 49 500 evra puta 12 mjeseci, je 594 000 evra. 

Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da niko od opozicionih odbornika nije dobio u 
materijalu podatke koje je naveo Predsjednik Opštine, te da je nemoguće štedjeti 6 miliona evra na 
nivou od 10 godina. 

Odbornik Adnan Strikovi ć je istakao da zaista ima volju da podrži ovaj predlog odluke, te 
da ako je sve onako kako je prethodno pojasnio Predsjednik Opštine, da će se na kraju platiti samo 
2 000 evra više kamata, glasaće za. 

Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Predlog Odluke o refinansiranju kreditnih obaveza 
Opštine Bijelo Polje koji je usvojen jednoglasno sa 25 glasova “za”. 

 
11. Tačka - Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o pr enosu prava 

raspolaganja na gra đevinskom zemljištu 
12. Tačka - Predlog Odluke o davanju saglasnosti za skidan je tereta otu đenja i 

optere ćenja 
13. Tačka - Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na  nepokretnostima Vladi 

Crne Gore 
 
Direktor direkcije za imovinu Ljubomir Soši ć je predložio da se objedini rasprava po 

tačkama 11.Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava raspolaganja na 
građevinskom zemljištu, 12.Predlog Odluke o davanju saglasnosti za skidanje tereta otuđenja i 
opterećenja i 13.Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima Vladi Crne 
Gore, a da se o istima pojedinačno glasa.  

Predsjednik Skupštine je dao na glasanje ovaj predlog koji je usvojen jednoglasno. 
Uvodno izlaganje po ovim tačkama dao je Direktor direkcije za imovinu Ljubomir Soši ć i 

naveo da je Novim zakonom o lokalnoj samoupravi propisano da predsjednik Opštine odlučuje o 
otuđenju imovinskih prava na nepokretnostima na neposredan način. Zakonom o državnoj imovini 
je propisano koji su to slučajevi na neposredan način i u tom kontekstu imaju tri odluke. Naglasio je i  
odlučnost predsjednika Opštine, da iako shodno zakonu ima samostalno ovlašćenje da donosi 
ovakve odluke, da u cilju pune transparentnosti, ovo u ovakvoj formi prođe Skupštinu. Vezano za 
Odluku o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima Vladi Crne Gore, objasnio je da se radi o 
nepokretnostima koje Opština Bijelo Polje prenosi Vladi radi izgradnje trafostanice na planini 
Bjelasici, a sve u cilju valorizacije ski centra Cmiljače. Druge dvije odluke su odluke u vezi 
privođenja detaljnog urbanističkog plana namjeni, a ujedno i preuzima kao obavezu da u narednom 
periodu, i odbornicima uz ovakav materijal dostavlja se i grafički prikaz detaljnog urbanističkog 
plana radi orjentacije o čemu se radi i koje su nepokretnosti u pitanju. Dakle, jedna odluka se odnosi 
na dokompletiranje na zahtjev Omerhodžić Jasmina, nalazi se u Pruškoj u pitanju je 207 kvadrata 
dokompletiranja shodno detaljnom urbanističkom planu. I treća odluka je na zahtjev Božice Zeković 
lokacija u centru grada, dokompletiranje 17 kvadrata. 

Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o 
prenosu prava raspolaganja na građevinskom zemljištu koji je usvojen jednoglasno sa 22 glasa 
“za”. 

Predlog Odluke o davanju saglasnosti za skidanje tereta otuđenja i opterećenja je usvojen 
jednoglasno sa 23 glasa “za”. 

Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima Vladi Crne Gore je 
usvojen  sa 23 glasa “za” i 1 “uzdržan”. 



 
14. Tačka - Izvještaj o radu i poslovanju DOO “Parking – s ervis” Bijelo Polje za 2018. 

godinu, sa Programom rada za 2019. godine 
 
Odbornik Adnan Strikovi ć izrazio je nezadovoljstvo prema Predsjedniku Skupštine zato 

što nije dao pauzu poslije višečasovnog zasijedanja, iako je predložio, ali većina nije bila za to. 
Pohvalio je to što je čitajući Izvještaj zapazio po prvi put da neko od svih onih koji podnose 
izvještaje, kritički se osvrće na rad svoje ustanove. Istakao je da u izvještaju stoji ogroman pad 
prihoda i gubitak u radu pauk službe, a da za sljedeću godinu je plan da se od te iste službe zaradi i 
više nego što je planirano u 2018.godini, pa je pitao na čemu se baziraju te pretpostavke? Zatražio 
je pojašnjenje vezano za alternativne načine plaćanja parkinga? 

Odbornik Zoran Boškovi ć se složio sa odbornikom Strikovićem da ukoliko je u jednoj 
godini došlo do pada prihoda neke službe, u ovom slučaju pauk službe, ne može se u narednoj 
godini očekivati veći prihod od te iste službe, logičnije je da će doći do pada po tom osnovu. Uputio 
je riječi kritike na čišćenje snijega parking mjesta pored garaže iako je u Izvještaju pročitao da je 
preduzeće nabavilo u 2018.godini mašinu za čišćenje snijega. Namjeravao je da kritikuje 
održavanje gradske garaže, ali s obzirom da je juče pokrenuta akcija čišćenja garaže, odustao je od 
toga. Uputio je inicijativu Skupštini, da to bude predlog prema Upravnom odboru preduzeća, da se 
parking ne naplaćuje za vrijeme državnih i vjerskih praznika i „3.Januara“. 

Odbornik Azem Idrizovi ć je naveo da se iz Izvještaja o radu DOO “Parking – servis” Bijelo 
Polje vidi da je u 2018.godini promijenjen sistem naplate parkinga, da su uvedeni savremeni 
automati za naplatu parkinga, kao i sistem kontrole plaćanja. Automati su jedinstveni u regionu, 
obzirom, da primaju papirni novac, kovanice, i imaju opciju vraćanja kusura kupcima, kao i opciju 
upisa registarskih oznaka vozila. 

 Odbornik Miloš Mari ć je želio da iznese zaključke sa Odbora za planiranje, uređenje 
prostora i stambeno-komunalnu djelatnost, ali je odustao pošto je direktor DOO“Parking – servis” 
Bijelo Polje Ismar Ćorović dao odgovore na pitanja. 

Direktor DOO“Parking – servis” Bijelo Polje Ismar Ćorovi ć na pitanje odbornika Strikovića 
vezano za gubitke pauka, naveo je da je razlog što je došlo do izmjene sistematizacije Komunalne 
policije i Sekretarijata za inspekcijske poslove, tako da je u tom raskoraku došlo do smanjenja 
prihoda, jer komunalni inspektori u tom periodu nisu mogli da obavljaju posao na pauk. 
DOO“Parking – servis” Bijelo Polje isključivo zavisi od Komunalne policije tako da je nemoguće da 
podiže nepropisno parkirana auta. Naveo je da su u 2017.godini imali prihod 41 500 eura, od 
pauka. Rashodi na pauka su 24 000 eura, znači na godišnjem nivou, tako da očekujui da će 
vjerovatno napraviti neki prihod u odnosu na te rashode. Što se tiče, rashoda i prihoda u 2018 
godini, iz Izvjštaja se vidi gubitak od 21 000eura što je obrazložio na sljedeći način. Iz svih tabela su 
izdvojili 3 326 dnevnika rada, koje nisu mogli da prikažu, odnosno fakturišu iz razloga jer nisu imali 
podatke o vlasnicima vozila koje dobijaju od Ministarstva uniutrašnjih poslova, i već su u januaru-
februaru mjesecu dobili za 1903 vozila, a nemaju još za 1423 vozila podatke, tako da će taj prihod 
koji je nastao u 2018.godini biti prikazan u 2019.godini. Što znači da parking servis u principu nije u 
minusu, nego u plusu od nekih 10  000 eura u 2018.godini. Vezano za aplikuaciju koju je pomenuo 
dobornik Adnan Striković naveo je da su u pregovorima sa firmom, koja će pružiti usluge da se 
putem mobilnih, pametnih telefona koji koriste android indos aplikacije, registruju putem kreditnih 
kartica i da će građani na taj način moći da plaćaju parking. Napomenuo je da parking aplikacija, 
DOO“Parking – servis” Bijelo Polje košta 0 eura, a građani će plaćati, iznos onaj koji bi plaćali i da 
plaćaju sms.Što se tiče mašine za čišćenje snijega i održavavanja parking mjesta pored garaže koje 
je pomenuo odbornik Bošković, istakao je da je prosto nemoguće, očistiti parking mjesta na kojima 
se već nalaze parkirana vozila, te da su sa tom mašinom čistili samo prilaze i kolovozne trake oko 
garaže, a mjesta gdje se parkiraju vozila bilo je teško očistiti, jer su vozila već bila parkirana na tim 
parking mjestima. Što se tiče čišćenja garaže tačno je da su juče počeli sa čišćenjem gradske 
garaže,ali i pored toga, komunalno preduzeće pruža uslugu da nedjeljno jednom ili dva puta radnik 
dođe i očisti gradsku garažu, tako da, održavanje gradske garaže je redovno i posebnu zahvalnost 
duguju komunalnom preduzeću na saradnji. U toku državnih praznika ne naplaćuje se parking, tako 
je predviđeno Statututom i Odlukom odbora direktora. Za vrijeme vjerskih praznika naplaćuje se 
parking, kako u Bijelom Polju tako i u ostalim gradovima, ali ukoliko Skupština i upravni odbor 



donesu odluku da se tim danima ne plaća parking, DOO“Parking – servis” Bijelo Polje će to 
primjenjivati. 

Odbornik Radosav Nišavi ć je pitao da li su prilikom planiranja prihoda za iduću godinu 
uzeli u obzir da ovih godina sazrijeva saobraćajna kultura kod građana da idu na proširenje placeva 
parkinga i naravno da će ljudi sad imati više prostora za parkiranje i manje će biti u opasnosti da ih 
nepropisno parkiraju da bi došli u situaciju da im auto ponese pauk. I drugo pitanje, s obzirom da  
pauk služba košta 24 000 eura, a da je njihov prihod bio 16% od planiranog, odnosno da ste u 
minusu 6 ili 7000 evra, izvodi se zaključak da je bolje na neki drugi način rješavati ovaj problem, a 
da se ukine pauk služba? 

Direktor DOO“Parking – servis” Bijelo Polje Ismar Ćorovi ć je naveo vezano za proširenje 
parkinga Sekretarijatu za saobraćaj su dostavili 5 lokacija koje se mogu ocrtati, obilježiti i staviti u 
funkciju, legalnog parkiranja, te da se nadaju da će to proći kroz elaborat koji se radi. Što se tiče 
nepravilnog parkiranja ima ljudi, i sad, i pored toga što se plaća parking, i što prijeti pauk, ne vode 
računa gdje parkiraju svoje auto, i ostavljaju ih na kolovozu, na trotoaru, tako da pješaci mogu biti 
ugroženi. Prihod od pauka, pored ovih 6 000 eura, ima i prihod opština Bijelo Polje od kazni, koje su 
prekršajne dakle, nekih 50 eura, je kazna prekršajna za to, tako da prihod, pored ovih 6000 eura, 
ima Opština od prekršajnih naloga. 

Predsjednik Skupštine  je uputio inicijativu odbornika Zorana Boškovića prema Odboru 
direktora DOO“Parking – servis” Bijelo Polje da se ne plaća parking za vjerske praznike uz 
saglasnost direktora tog preduzeća. 

Dao je na glasanje Izvještaj o radu i poslovanju DOO “Parking – servis” Bijelo Polje za 2018. 
godinu, sa Programom rada za 2019. godinu koji je usvojen sa 23 „za“ i 2 „uzdržana“. 

 
15. Tačka - Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove D nevni centar za djecu sa 

smetnjama u razvoju  “Tisa” za 2018. godinu, sa Pro gramom rada za 2019. godinu 
 
Odbornik Zoran Boškovi ć je izrazio zadovoljstvo što je prihvaćen njegov predlog da se 

dječak i djevojčica sa naslovne strane izvještaja drže za rukice. Inače, sve pohvale na rad kao i 
prošlih godina, što je prije svega do direktora da se ne mire sa postojećim stanjem i da se uvijek ide 
naprijed u svim segmentima koji su vezani za rad te ustanove. 

Odbornica Vesna Pavi ćević je navela da je ovo jedan dobar primjer prakse, i da su sve 
dobijene nagrade zaslužene te da je i Bijelo Polje i cijela Crna Gora ponosno na ono što ova 
ustanova radi i čime se bavi. Čestitala je odborniku Zoranu Boškoviću na ovakvoj ideji, jer zatvorene 
ruke i ruke u džepovima pokazuju odbojnost, i otklon od sredine i od ljudi, a držanje za ruke i 
otvorene ruke pokazuju zajedništvo, tako da je to bio odličan predlog, i to je pokazatelj da djeca 
treba da se druže, da se zajedno drže. 

Predsjednik Skupštine je istakao vezano za vizuel i identitet, kada se konstruiše jedan 
vizuelni identitet ustanove, ili bilo koje firme, uzimaju se u obzir svi aspekti, djelovanja, te ustanove 
ili firme. Iz tog razloga je taj zadatak trebalo provjeriti, profesionalcima i do toga vjerovatno ne bi 
došlo da komentarišemo, šta vizuelni identitet znači, ali dobro je da je sugerisano, i da je prihvaćena 
ideja. 

Odbornik Idriz Mahmutovi ć se pridružio čestitkama i sugerisao da bi članstvo u upravnom 
odboru ove ustanove trebalo da bude bez naknade s obzirom da je članstvo u upravnom odboru 
Centra za socijalni rad ukinulo tu naknadu. 

Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da su pozitivne riječi sa strane i vlasti i opozicije o 
ovom izvještaju tradicija, i da jedan uspješan rad koji postoji u toj ustanovi je samo nastavak, svega 
onog dobrog započetog,u ranijem periodu, te čestitao na tome. Apelovao je na nadležne da se ne 
opuste, jer kako navodi, to je vrlo osjetljiv i težak posao, gdje se stalno mora biti na oprezu i truditi 
se da čestitke zasluže svake godine. Naime, ističe, toliko je momenata koji se mogu desiti, a koji 
mogu da uruše ugled, i te ustanove, i direktora, a bogami i ove Opštine. 

Direktor Javne ustanove Dnevni centar za djecu sa smetnjama u razvoju  “Tisa” Ensad 
Omerović zahvalio se na lijepim riječima koje će i njemu i svim zaposlenim u ustanovi biti dodatna 
motivacija da nastave da rade ovako kao što su radili i svih ovih godina. Naveo je da nije bilo 
naknade za Upravni odbor u 2018.godini, već da je dugovanje koje je prikazano u izvještaju nastalo 
ranijih godina.Što se tiče opreza rada ustanove naveo je da sve rade kako bi zaštitili prvo djecu, 



zatim ustanovu, zaposlene, a na kraju svakako i svoju Opštinu. Sigurno je da se neće opustiti koliko 
god bilo pohvalnih riječi od strane odbornika, te smatraju da uvijek može bolje i više. 

 
Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove 

Dnevni centar za djecu sa smetnjama u razvoju  “Tisa” za 2018. godinu, sa Programom rada za 
2019. godinu koji je usvojen jednoglasno sa 25 glasova “za”. 
 

16. Tačka - Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove “ Ratkovi ćeve večeri poezije” 
za 2018.godinu, sa Programom rada za 2019.godinu 

 
Odbornik Adnan Strikovi ć je istakao da bi dobro bilo da izvještaji koji se podnose, budu 

suzdržani od ličnih kvalifikacija, konotacija, razmišljanja o nekim stvarima, to bi trebao da bude skup 
egzaktnih podataka, kojima se obrađivač obraća ljudima šta se radilo, a ne da daje svoje 
kvalifikacije i viđenje nekih stvari. U izvještaju stoji da se ova ustanova bavi elitnom kulturom, pa 
postavlja pitanje da li je tako definisano Odlukom o organizovanju ove ustanove? A dalje stoji da je 
elitna kultura namijenjena intelektualnoj aristokratiji, koji pojiam nigdje ne postoji, pa je pitao ko su 
intlektualne aristokrate u našoj Opštini? Naveo je da je nakon ovih rečenica bilo nemoguće nastaviti 
sa nekakvom pozitivnom energijom čitanje izvještaja, i objektivno suditi o njemu. Zahtijevao je da se 
te dvije rečenice izbace iz izvještaja jer predstavljaju subjektivna viđenja podnosioca izvještaja. U 
nekakvom drugom smislu nije imao primjedbi na rad ove ustanove, smatra da ona ima dosta dobrih 
programa, te da je kao takva potrebna Bijelom Polju. 

Direktor Javne ustanove “Ratkovićeve večeri poezije”, Kemal Musi ć, je objasnio rečenicu da 
se ustanova „Ratkovićeve večeri poezije“ bavi elitnom kulturom na način da u Statutu te Javne 
ustanove piše da se Ratkovićeve večeri poezije bave visokom kulturom, te da je to manifestacija 
koja je na državnom nivou proglašena od posebnog značaja za kulturu Crne Gore. Pod 
intelektualna aristokratija podrazumijevaju ljude koji razumiju kulturu, ne razumiju svi umjetnost na 
isti način. Kako je naveo da se oni,u Ratkovićevim večerima poezije, bave umjetnošću od onog 
vizuelnog identiteta koji je naprijed pomenut, pa recimo u cilju svih segmenata kvaliteta Ratkovićeve 
večeri poezije konsultuju i stručnjake sa fakulteta vizuelnih umjetnosti, slikare, pisce, muzičare, 
dakle ljude koji su istaknuti u svojim oblastima, pa je to ta intelektualna aristokratija koja razumije 
umjetnost. 

 
Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove 

“Ratkovićeve večeri poezije” za 2018.godinu, sa Programom rada za 2019.godinu koji je usvojen 
jednoglasno sa 24 glasa “za”. 

 
 
17. Tačka - Izvještaj o radu OO “Crveni krst” Bijelo Polje  za 2018.godinu, sa 

Programom rada za 2019.godinu 
 
Odbornica Vesna Pavi ćević je navela da se u impresivnom izvještaju OO Crvenog krsta, 

može vidjeti da je misija olakšanje ljudske patnje, a osnvoni princip humanog i nepristrasnog 
odnosa u obavljanju osnovnih zadataka pružanje pomoći ugroženim u pružanju prirodnih i ekoloških 
nesreća i spasavanja života i zdravlja ljudi. Zatim, da prezentovani izvještajni period predstavlja 
brojne aktivnosti u 2018.godini koje se odnose i na dobrovoljno davalaštvo krvi što je posebna i 
prioritetna aktivnost, uključivanje volontera koji, su na međunarodni dan volontera 5.decembar obišli 
korisnike programa brige o starima, uručivali poklone i družili se sa njima, a koji su inače kroz 
redovne kućne posjete pružali usluge, psihosocijalnu podršku, nabavku namirnica, plaćanje računa, 
pomoć u obavljanju manjih kućnih poslova. Nadalje, na svoj 106-ti rođendan OO Crvenog krsta BP 
organizovala je akciju dobrovoljnog davanja krvi, kada su brojni sugrađani, novinari, političari, kroz 
lične primjere skrenuli pažnju na značaj crvenog krsta, humanost dobročinstva, dobrovoljnog 
davanja krvi, kada je i predsjednik opštine gospodin Petar Smolović donirao krv čime je apelovao na 
sve da čine humana djela. Nešto čega nema u izvještaju jeste da je ova organizacija pomogla 
zatvor Bijelo Polje sa odjećom i obućom za lica koja su lišena slobode, a koja su u stanju socijalne 



potrebe i nemaju nikog od porodice, i niko ih ne posjećuje, pa je iskoristila ovu priliku da im se javno 
zahvali. 

Odbornik Zoran Boškovi ć je pohvalio izvještaj i po kvalitetu i u sadržajnom smislu iz kojeg 
se vidi da nijedna kategorija stanovništva, naših sugrađana, nije ostala  da se prema njoj nije nešto 
uradilo, tj. da nije pružena neka vrsta pomoći. 

Odbornik Radosav Nišavi ć se takođe pridružio pohvalama na rad OO Crvenog krsta. Dao 
je jednu sugestiju vezanu za nedjelju borbe protiv tuberkoloze, 14-21 septembar, s obzirom da do 
sada nije kontaktiran, ponudio je maksimalnu podršku Centra za plućne bolesti koji je najpozvaniji 
na tu temu, u vidu predavanja ili bilo kakvih drugih aktivnosti. 

Predsjednik Skupštine  je istakao činjenicu da OO „Crveni krst“ BP jeste značajan segment, 
ovog društva i njihovo djelovanje u zajednici jeste prepoznato kroz respektabilan period, što je 
pomenula odbornica Pavićević da je navršeno 106 godina od osnivanja ove ustanove. Kako su 
odbornici predstavnici građana i kako ova organizacija uporno daje sebe građanima Bijelog Polja, 
lična sugestija za odbornike, jeste da i odbornici pokažu empatiju prema ovoj ustanovi i humanost, i 
predložio je kao odbornik, da za ovu organizaciju svaki od odbornika izdvoji na mjesečnom nivou, 
recimo 2 eura, što neće oštetiti nikog, a ovoj organizaciji možda stvoriti uslove za bolje 
funkcionisanje. Dakle, ovo ostaje otvoreno pitanje, a za sve odbornike koji se izjasne za ovakvu 
vrstu donacije na mjesečnom nivou prema OO crvenog krsta, neka se jave Službi Skupštine kako bi 
napravila raspored za obustavljanje ovih sredstava prema odbornicima. 

 
Dao je na glasanje Izvještaj o radu OO “Crveni krst” Bijelo Polje za 2018.godinu, sa 

Programom rada za 2019.godinu koji je usvojen jednoglasno sa 25 glasova “za”.  
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